

PRESS KIT

MELOKO

AZZUR, SUM OVER HISTORIES, COMPOST

INCOMING : MOBLACK - MADORA IN DA
HOUSE - CACAO RECORDS



MELOKO

BIO ENG

France, Marseille - Former Melokolektiv

DJ/producer for over 15 years, Meloko (formerly known as Melokolektiv) quickly emerged as an essential figure in the French Melodic House, Afro House, and Deep House scenes.

After releases on labels like Crosstown Rebels, Get Physical, and OFF Recordings, he, in collaboration with Konvex, founded his own label, AZZUR Music. AZZUR swiftly became one of the labels to watch, with releases produced and remixed by Frankey & Sandrino, Curses, Stimming, The Drifter, Panthera Krause, Kasango, Nandu, Ivory, earning support from the electronic music elite such as Keinmusik, Solomun, Dixon, Âme, Laurent Garnier, and more.

In 2023, he signed with prestigious labels like Moblack, Madora In Da House, and Cacao Records, releasing his first album under the disco-funk project Palavas. This album received accolades from renowned names like Kraak n Smaak, Prins Thomas, Jimpster, Pete Herbert, Dicky Trisco, Ray Mang, Elado, and many others.

Based in Marseille, alongside his partner from L'Amorosso, Meloko became a leading figure at La Cabane des Amis and Barta Club, where he handles programming and invites some of the finest artists in the "Deep House" and Techno scenes, including Adam Port, Pablo Fierro, Shimza, Laolu, Jimi Jules, Acid Arab, Massano, and more.

With over 15 years of DJ experience and thousands of hours under his belt, Meloko has become one of the finest turntable technicians, seamlessly blending Deep House, Melodic Techno, and even Disco to perfection.

Show To Note : Sisyphos, Berlin / Ritter Butzke Berlin / OFF Sonar, Barcelona / Badaboum, Paris / Marvelous Island & Big Bang festival, Paris / I Love Techno Europe / P1 Club, Munich / Delta Festival, Marseille / Florianpolis / Tulum / Shellona, Saint Tropez / Pablo, Saint Tropez





Residencies :

Cabane des Amis, Marseille

BARTA, Marseille

La Dame Noir, Marseille

Previous Gigs at

**Sisyphos, Berlin (Germany), Ritter
Butzke, Berlin (Germany), Suicide
Circus, Berlin (Germany), Katerblau,
Berlin (Germany), Macarena Club,
Barcelona (Spain), Hotel
Williamsburg, New York (New-York),
Badaboum, Paris (France), R2,
Marvellous Island, Baou (Marseille),
Spartacus (Aix En Provence, Villa
Rouge (Montpellier), Weart Festival
(France), Acontraluz (France),
Fashion Week (Milan), London,
Florianopolis (Brasil),
Tulum (Mexico)...**





BIO FR

DJ/producteur depuis plus de 15 ans, Meloko (anciennement connu sous le nom de Melokolektiv) s'est rapidement imposé comme une figure incontournable de la scène française de la Melodic House, de l'Afro House et de la Deep House.

Après avoir sorti des morceaux sur des labels tels que Crosstown Rebels, Get Physical et OFF Recordings, il a créé, en collaboration avec Konvex, son propre label, AZZUR Music. AZZUR est rapidement devenu l'un des labels à suivre, avec des sorties produites et remixées par Frankey & Sandrino, Curses, Stimming, The Drifter, Panthera Krause, Kasango, Nandu, Ivory, obtenant le soutien de l'élite de la musique électronique tels que Keinmusik, Solomun, Dixon, Âme, Laurent Garnier, et bien d'autres. En 2023, il a signé avec des labels prestigieux tels que Moblack, Madora In Da House et Cacao Records, sortant son premier album sous le projet disco-funk Palavas. Cet album a été acclamé par des noms renommés tels que Kraak n Smaak, Prins Thomas, Jimpster, Pete Herbert, Dicky Trisco, Ray Mang, Elado, et bien d'autres.

Basé à Marseille, aux côtés de son partenaire de L'Amorosso, Meloko est devenu une figure de proue à La Cabane des Amis et au Barta Club, où il s'occupe de la programmation et invite certains des meilleurs artistes des scènes "Deep House" et Techno, notamment Adam Port, Pablo Fierro, Shimza, Laolu, Jimi Jules, Acid Arab, Massano, et bien d'autres.

Avec plus de 15 ans d'expérience en tant que DJ et des milliers d'heures à son actif, Meloko est devenu l'un des meilleurs techniciens derrière les platines, mélangeant avec aisance Deep House, Melodic Techno et même Disco à la perfection.

Événements notables : Sisyphos, Berlin / Ritter Butzke Berlin / OFF Sonar, Barcelone / Badaboum, Paris / Marvelous Island & Big Bang festival, Paris / I Love Techno Europe / P1 Club, Munich / Delta Festival, Marseille / Florianopolis / Tulum / Shellona, Saint-Tropez / Pablo, Saint-Tropez.

SOCIAL MEDIA



8,5 K



21 K



9 K

CONTACT

renaud@no-hour.com